

Date: 8 October 2025

التاريخ: 8 أكتوبر 2025

**Disclosures and Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
Abu Dhabi, UAE**

**قسم الإفصاح والامتثال
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة**

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Notification of approval of a circular resolution by the Board of Directors of Abu Dhabi National Oil Company for Distribution PJSC ("ADNOC Distribution" or "the Company")

الموضوع: إخطار بالموافقة على قرار بالتمرير لمجلس إدارة شركة بترول أبوظبي الوطنية للتوزيع ش.م.ع. ("أدنوك للتوزيع" أو "الشركة")

We would like to inform you that the Board of Directors of ADNOC Distribution has passed a resolution by circular on Wednesday, 8 October 2025, at 3:00 p.m., and approved:

نفيدكم علماً بأن مجلس إدارة شركة أدنوك للتوزيع قد أصدر قراراً بالتمرير يوم الأربعاء الموافق 8 أكتوبر 2025 في تمام الساعة الثالثة بعد الظهر، وقد وافق على التالي:

1. A proposal to amend the dividend payment framework of the Company to quarterly payouts starting first quarter of financial year 2026, compared to semi-annually currently.
2. A proposal to extend the existing dividend policy of the Company, as amended by paragraph 1 above, until financial year 2030, compared to 2028 currently. The policy sets a dividend per financial year of AED 2.57 billion (USD700 million), equivalent to 20.57 fils per share, or minimum 75% of net profit, whichever is higher. All other sections of the dividend policy will remain the same.

1. مقترح تعديل إطار توزيع الأرباح الخاص بالشركة ليصبح على أساس ربع سنوي بدءاً من الربع الأول من السنة المالية 2026، مقارنة بالتوزيع نصف السنوي المعمول به حالياً.

2. مقترح لتمديد سياسة توزيع الأرباح الفائضة الخاصة بالشركة حتى عام 2030، المعدلة بموجب الفقرة الأولى أعلاه، مقارنة بعام 2028 حالياً. تحدد السياسة توزيعات أرباح سنوية بقيمة 2.57 مليار درهم (700 مليون دولار أمريكي)، أي ما يعادل 20.57 فلساً للسهم، أو ما لا يقل عن 75% من صافي الأرباح، أيهما أعلى. وتظل جميع بنود سياسة توزيع الأرباح الأخرى كما هي، فيما تخضع التعديلات المذكورة أعلاه لها.

This proposal will be submitted to the Company's shareholders for approval at the upcoming General Assembly Meeting to be held on or around March 2026;

سيتم عرض هذا المقترح على مساهمي الشركة خلال الجمعية العمومية السنوية المقبلة المقررة في مارس 2026.

3. A proposal to upgrade the Company's mid-term operational guidance to the market in accordance with the following:

3. مقترح لتحديث الأهداف التشغيلية المتوسطة الأجل للشركة كما يلي:

- upgrade the Company's stations network guidance by +15% to 1,150 by 2028 (vs. 1,000 previously announced to the market); and
- رفع التوجيه الخاص بتوسعة شبكة محطات الخدمة بنسبة 15% ليصل إلى 1,150 محطة بحلول عام 2028 (مقارنة بـ 1,000 محطة سابقًا).
- upgrade the Company's guidance to double the number of non-fuel retail transactions by 2030 (i.e. to increase it by 100%) from a baseline of 2023 (vs. 50% growth by 2028 from a baseline of 2023 previously announced to the market).
- رفع التوجيه الخاص بنمو عدد معاملات التجزئة غير الوقود ليمتد إلى مضاعفة عدد المعاملات بحلول عام 2030 (أي توقع تحقيق زيادة بنسبة 100% في عدد المعاملات) من المستوى المرجعي لعام 2023 (مقارنة بالتوجيه السابق لتحقيق نمو بنسبة 50% بحلول عام 2028 من المستوى المرجعي لعام 2023).

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،

Ryan Rovere

ريان روفير
أمين سر مجلس الإدارة
Ryan Rovere
Board Secretary

Copy to: Securities and Commodities Authority

نسخة: هيئة الأوراق المالية والسلع